المفردات
(1) تطوير للهيكلة التعليمية لجميع مراحل التعليم التربوي والعالي – 
(2) استعمال مستخلصات النباتات الطبية المحلية كسلع تجارية معولة للعلاج الطبي الطبيعي الأصلي وليس الطب البديل - 
(3) التشييد متعدد الخطوات لمركبات عضوية لها تطبيقات صناعية متعددة - 
(4) استعمال المدخل المنظومي في التعليم والتعلم كأحد طرق التدريس الحديثة - 
(5) استعمال علوم الكيمياء الخضراء في إتقان النواحي التقنية والفنية على السواء -
(6) مواءمة مراحل التنمية المستدامة في التعليم والصناعة أو لصحة مع معايير القياس الدولية وغيرها.
(1) the development of structured learning for all levels of education and higher education -

(2) the use of extracts of local medicinal plants as commodities trading relying for original natural medical treatment But not alternative medicine -

(3)Multi-steps syntheses of organic compounds for Various industrial applications -

(4) use of systemic approach for education and learning as a modern teaching strategy -

(5) the use of green chemistry science proficiency in the technology and technical aspects of both -

(6) harmonization stages of sustainable development in education and health industry or with international standards of measurement and others -
